
Referat fra generalforsamling d. 26.2.2025. 

 

Valg af dirigent: 

Ann-Katrine Bukkehave blev enstemmigt valg. 

 

Formandens beretning: 

Ny udendørsbane. Meget omfattende arbejdsbyrde, så eneste projekt i 2024. 

Springundervisning v/Morten Grøftehauge 

Voltigering: Josefine Skousen har kvalificeret sig til DM 

Mulighed for sponsoraftaler for erhvervsdrivende. 

Nye ponyer – 2 sportsponyer,2 haflingere og der afhentes yderligere en sportspony. 

Der sælges nu kaffe, slik og sodavand, som betales via Mobilepay. 

2 yderligere spring, sponsoreret af CC Jensen og Fynske Bank. 

Vi har mange dressur- og springstævne, både D og E stævner samt Fyns Distriktsmesterskab 
d. 6-8.06.2025, individuelt for hest og pony.  Vi har altid brug for hjælpere til vores stævner – 
vær med i vores hjælpergruppe på Facebook.  

Vi blev nr. 3 i DRF Elevskole Cup 2024.  

Vi havde et hold med til Fyns Distriktsmesterskab, Julie, Ruby, Marie og Marcus, hvor vi deltog 
med 4 ryttere og holdet blev nr. 2. 

Vi havde en rytter, Marie, med til Fyns Distriktsmesterskab, som vandt mesterskabet U/21.  

Regnskab: 

Regnskabet blev godkendt. 

Kontingent: 

Kontingentet er uændret for 2025.  

Indkomne forslag: 

Der var ingen indkomne forslag. 

Valg af bestyrelsesmedlemmer. 



På valg: Ann-Katrine Bukkehave og Lene Moritzen, som begge ønskede genvalg og blev 
genvalgt. 

Valg af suppleanter: 

Der valgtes tre suppleanter: 

1. Julie Alberte Evrard Larsen 
2. Camilla Holstebro 
3. Mira Skovløkke 

 

Valg af juniorsuppleanter: 

Følgende blev valgt: Tilde, Luna, Isabella, Isabel, Marie 

 
Eventuelt: 

Der blev informeret om, at det er et stort problem er skaffe heste og ponyer til rideskolen. De 
er alt for dyre at købe for klubberne, men vi har været heldige at skaffe ponyerne fra bl.a. 
Tyskland. 

 

Samværspolitik: 

Der blev udleveret og gennemgået samværspolitikken, som gælder i Tankefuld Rideklub. 

Vi har fulgt DIF’s opfordring til at have 0 tolerance og har skrevet reglerne ned til klubbens 
medlemmer. 

Indholdet blev kort gennemgået. 

Klubbens samværspolitik ligger på vores hjemmeside og bliver også sendt ud til nye 
medlemmer. 
 


